

Yaming Zhu 祝亚明

Yaming Zhu, born in Puyang, Henan in 1971, is an independent artist and a member of the China Artists Association, the China Mural Assoclation, and the Beijing Artists Association. Graduated from the Department of Fine Arts at Henan University in 1993, and graduated from the Mural Painting Advanced Research Class at the Central Academy of Fine Arts in 2009. His works were exhibited at the 13th National Exhibition of Fine Arts in 2019, the 4th National Mural Exhibition in 2019, the 2017 'Soul of the Anti Japanese League' Mural Exhibition, the 2015 'Continuing to the Wall' Mural Exhibition, the 3rd National Mural Exhibition in 2014, and the 2013 Artsbenicia Gallery Member Exhibition in North Carolina, USA.

祝亚明,1971年出生于河南濮阳,独立艺术家,中国美术家协会会员,中国壁画学会会员,北京美术家协会会员。 1993年毕业于河南大学美术系,2009年毕业于中央美术学院壁画高研班。其作品在2019年的第十三届全国美展、 2019年的第四届全国壁画大展、2017年的《抗联之魂》壁画大展、2015年的"继绝向壁"壁画展、2014年的第三 届全国壁画大展和2013年的美国北加洲 artsbenicia 画廊会员展等展览中展出。



● Floating 漂浮 Composite Material 综合材料 225cm×110cm

Asphyxia 窒息 Composite Material 综合材料 150cm×70cm





Hidden 隐 隐 High-temperature Glazed Ceramic 高温花釉陶瓷 106cm×82cm

大河
Composite Material
综合材料
170cm×120cm